

## 2018 君樂典藏婚宴桌菜

每桌 NT\$8,500+10%

### 天成佳偶定終情

明爐烤鴨、玫瑰油雞腿、涼拌牛肉、和風蟹肉棒、黃金海蜆絲

花好月圓天作合

雀巢沙津海蝦球

蒜茸銀絲帆立貝

錦繡鮑參海皇羹

紅燒香菇燴鮑角

甘露清蒸海上鮮

照燒秘製豬棒腿

蟲草枸杞花燉雞

圓籠臘味蒸米糕

甜蜜幸福戀習曲

### 繽紛季節水果盤(二種)

- 以上報價每席10人菜量，加入加量費用另計  
Prices above are quoted on a 10 person per table basis. Addition fee will be added for excess guest. Vegetarian set is also available
- 環景投影僅適用於日和廳、月宜廳、星輝廳。  
Please be informed that the surrounding projection system is only available at the Banquet Room Sun, Moon and Star.
- 專案贈送之飲料僅供現場飲用，不得攜出  
Complimentary beverage is only available on site. Please refrain from taking out.
- 自備酒水，酌收自備酒水清潔服務費，每桌NT\$300元。  
Service charge will be added for beverage brought by guests.
- 專案贈送之項目不得折抵現金及兌換其他商品，敬請見諒！  
Package contents are not available for money refund and change to other items.
- 尚順君樂飯店保有調整活動辦法及優惠內容之權利。  
The hotel reserves the right of changing package all contents